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Объект исследования - предпочитаемый тип сексуальных отношений. 

Предмет исследования - взаимосвязь установок к сексу и 

предпочитаемого типа сексуальных отношений индивидов в период юности. 

Цель исследования - выявить особенности взаимосвязи установок к 

сексу и типов сексуальных отношений индивидов в период юности. 

Основные результаты. У индивидов преобладают вполне 

современные, передовые, легкие отношения к сексу, решительно выступая 

против религиозных, викторианских и прочих старомодных представлений о 

сфере человеческих отношений. Они не озабочены проблемами 

девственности, приемлют добрачный секс (или даже внебрачные связи), 

уверены, что контрацептивные средства должны быть общедоступны, и 

рассматриваете секс в целом как удовольствие. Также преобладает низкая 

установка на обезличенный сек, то есть, ориентируются на личность и 

индивидуальность, характерна враждебность в сексуальной связи, желание 

подавить партнера. Наиболее предпочитаем романтический тип, для которого 

характерны особенности ценностно-смысловой сферы личности. Меньше 

всего распространен релаксационный тип. Для женщин более характерен 

романтический тип, для мужчин – гедонистический. 
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The interrelation Аоetween attitudes towards sex and the preferred type of 

sexual relations of individuals during adolescence: annotation for the thesis / Darya 
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Object of research preferred type of sexual relationship. 

Subject of research the relationship between attitudes towards sex and the 

preferred type of sexual relations of individuals during adolescence. 

Purpose of research: to identify the peculiarities of the relationship between 

attitudes towards sex and types of sexual relations of individuals during adolescence. 

The results. Main results. Individuals are dominated by quite modern, 

advanced, light attitudes towards sex, strongly opposed to religious, Victorian and 

other old-fashioned ideas about the sphere of human relations. They are not 

concerned with virginity issues, accept premarital sex (or even extramarital affairs), 

believe that contraceptives should be widely available, and view sex as a whole as 

pleasure. A low attitude towards an impersonal sex also prevails, that is, they are 

guided by personality and individuality, hostility in sexual relations, a desire to 

suppress a partner is characteristic. The romantic type is the most preferable. It's 

characterized by featuries of the value-semantic sphere of the personality. For 

women the relaxation type is the least common. For women, the romantic type is 

more characteristic, for men - hedonistic. 

Keywords: ATTITUDE TO SEX, SEXUAL RELATIONSHIPS, 

INTERRELATION BETWEEN ATTITUDES TO SEX AND THE TYPE OF 

SEXUAL RELATIONS, SEXUAL RELATIONSHIPS DURING JUVENILITY. 
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